
 

 
 
 
 

 

Penta Info nr. 2                 2023 - 2024 

 

Men moet jonge mensen niet alleen vormen 

om goede vaklieden te worden, 

maar hen ook bezielen om hun vak 

als een goed mens uit te oefenen.’ 

(Naar Weygand) 

 
 
Belangrijke data in oktober  
 
02 oktober afname CITO klas 1 – Engels tijdens SBU 
03  leerlingbespreking klas 1 - 3 
09   afname CITO klas 1 – wiskunde tijdens SBU 

afname gezondheidsmonitor klas 4 
09 - 13  afname gezondheidsmonitor klas 2 – tijdens mentorles  
10   verkort lesrooster i.v.m. onderwijsmiddag team Penta Bahûrim 
11  fietsverlichtingscontrole klas 1 
13  klas 4 excursie Prodemos – bezoek Tweede Kamer Den Haag 
14 - 22  herfstvakantie 
23  huiswerkvrij voor alle klassen 
24  huiswerkvrij voor klas 4 
25  start tentamenweek klas 4 
 
 
Voorstellen nieuwe schoolleiding  
In deze Penta Info wil ik van de gelegenheid gebruik maken mijzelf en de nieuwe 
schoolleiding voor te stellen. Met het vertrek van dhr. Holwerda en mevr. Clement is er een 
nieuwe samenstelling en een andere verdeling van taken. Mijn naam is Danny Weeda (42), 
getrouwd en vader van drie zoons (14, 12, 9) en woonachtig in Hellevoetsluis. Ik ben al ruim 
18 jaar verbonden aan Penta waarvan de meeste jaren aan Bahûrim. Na diverse functies en 
taken mag ik sinds dit schooljaar de mooie functie van directeur op mij nemen. Een functie 
waar ik erg trots op ben. Op Bahûrim is het goed, het team is fantastisch, de tevredenheid bij 
ouders en leerlingen groot en de onderwijsresultaten dik op orde. Wel heeft onze school, net 
als elke organisatie, behoefte aan toekomstbestendigheid. Sommige zaken moeten we 
afstoffen of van opnieuw afwegen, andere zaken moeten vooral zo laten zoals ze zijn. De 
twee nieuwe teamleiders, mevr. Aantjes en mevr. Ouwendijk zullen de leerlingenzaken en 
coördinatie op zich nemen. Mevr. Ouwendijk voor klas 1 en 2 en mevr. Aantjes voor klas 3 
en 4. Zij zijn, na de mentoren uw contactpersonen. Mevr. Herrewijnen is als 
ondersteuningscoördinator verantwoordelijk voor haar team van medewerkers die zich op 
school bezighoudt met de leerlingondersteuning. Een onderdeel van onze school waar we 
veel tijd een aandacht aan geven. Mevr. Groenendijk is verantwoordelijk voor het 



 

onderwijsbeleid en de kwaliteitszorg, hierbij neemt ze ook een deel van de kwaliteitszorg 
binnen Scholengroep Penta voor haar rekening. We hopen met elkaar het succes van onze 
school door te zetten samen met alle medewerkers van onze school.  
 
 
Lesuitval 
De afgelopen weken zijn er lessen uitgevallen, met name door (kortdurende) ziekte van 
collega's. Het is ons doel lessen zoveel mogelijk op te vangen. We zijn blij dat we in deze 
moeilijke arbeidsmarkt toch al onze vacatures hebben weten te vullen, maar collega’s maken 
volle lesdagen en hebben zelf weinig tussenuren om die lessen op te vangen. Dat geeft 
soms een tussenuur midden op de dag of vrij aan het begin en einde van de dag. We zoeken 
naar wat meer rek, maar de marges zijn klein. Laten de leerlingen goed hun Somtoday in de 
gaten houden. Excuus voor dit ongemak. 
 
 
Communicatie naar ouders/leerlingen 
Informatie van en over de school vindt u op onze website. Hier vindt u ook een overzicht van 
alle activiteiten van de school voor de komende drie maanden. Daarnaast houden we u op 
de hoogte via de Penta-info. De Penta-info wordt iedere maand verstuurd. In de Penta-info 
proberen we de informatie voor de volledige maand aan u door te geven en blikken we terug 
op de afgelopen maand. Mochten er urgente berichten zijn die niet kunnen wachten tot de 
volgende info, dan mailen we deze eerder naar u. Als ouder(s)/verzorger(s) krijgt u de 
informatie per mail. Leerlingen ontvangen algemene informatie via Somtoday-berichten. Met 
docenten communiceren de leerlingen via Teams.   
 
 
Ziekmelding tijdens de les 
We zien de laatste tijd dat ouders hun kind tijdens de les ziekmelden via Somtoday. Dit is 
niet de bedoeling. De schoolregel is dat de leerlingen zich melden bij de administratie. Zij 
bellen naar de ouder en als er contact is geweest kunnen de leerlingen naar huis gaan. 
Alvast bedankt voor uw medewerking.  
 
 
Telefoongebruik na 1 januari 
Voor de zomervakantie is een dringend advies gekomen vanuit het Ministerie om telefoons 
op scholen, in ieder geval in de lessen, niet meer toe te staan. Ook Bahûrim gaat dit advies 
opvolgen. Gedurende de lessen mogen telefoons e.a.a. niet aanwezig zijn in het lokaal. Dat 
heeft nadere invulling nodig. Over de concrete invulling hiervan wil ik u half november op de 
hoogte stellen. Gesprekken met enkele leerlingen staan nog op de planning om gezamenlijk 
afspraken te maken. Ook een mogelijke ‘proefperiode’ voor de kerst staat op het 
wensenlijstje. Wordt vervolgd, maar reageer gerust als u hier een idee of mening over heeft. 
 
 
Afscheid Jelle  
Het zal bijna niemand ontgaan zijn. Maar het afscheid van dhr. Holwerda is op 1 september 
groots gevierd. De dag begon met een bezoek aan zijn woning, waar hij door een heuse 
samba band werd opgehaald. Enkele collega’s uitgedost in bijbehorende kleding en 
instrumenten. Vanaf zijn huis hebben we hem begeleid, samen met zijn vrouw, richting 
school. Tussen een haag van leerlingen betrad hij de school. De rest van de dag stond in het 
teken van leerlingenactiviteiten (verderop meer). In de middag werd dhr. Holwerda 
toegesproken door dhr. Weeda, dhr. Borgonjen en mevr. Bevaart. Dhr. Holwerda sloot zelf af 
met een prachtige terugblik op zijn tijd op school en wat het onderwijs voor hem betekende. 
Het mogen werken met jeugd van 12 tot 18 jaar, ze zien opgroeien en een bijdrage proberen 
te leveren is waar hij het werk altijd voor heeft gedaan (en nog doet). Na het officiële 
gedeelte werd de school overspoelt met collega’s, oud-collega's, leerlingen en oud-



 

leerlingen. Het was (niet alleen voor dhr. Holwerda) een overweldigende avond vol 
herinneringen en terugblikken. Met een auto vol flessen, bloemen, boeken en bonnen ging 
hij met zijn vrouw huiswaarts om in de weken daarna nog dagelijks enkele van de vele 
brieven en kaarten te lezen. Voor iedereen die een bijdrage heeft geleverd in een bezoek, 
kaart of mail willen wij u hartelijk bedanken. 

 
Leerlingenactiviteiten 1 september  
Na alle voorbereidingen begon de dag vroeg op 1 september. In de sporthal werden de 
opblaas stormbanen opgezet voor leerjaar 1 en 2 en een uurtje later kwamen de leerlingen 
aan op school. Na een korte instructie werd meneer Holwerda ontvangen door een erehaag 
van alle leerlingen langs de weg naar school. Het was een prachtig gezicht. 

Toen de hoofdgast was gearriveerd konden de activiteiten voor de leerlingen beginnen. 
Leerjaar 1 leefde zich uit in de sporthal op de 36 meter lange stormbaan en probeerde 
overeind te blijven op de sweeper, waarbij ze over bewegende balken moesten springen om 
niet van het kussen te vallen. Voor degene met balgevoel was er een opblaas flipperkast en 
een voetbal doel met gaten. Kortom, alle leerlingen vermaakte zich. Op hetzelfde moment 
streden de leerlingen van leerjaar 2 en 3 in en om de school in een gevecht met laserguns. 
Het fanatisme bij met name leerjaar 2 was groot. De bovenverdieping was helemaal donker 
en de lokalen waren verbouwd tot strijdtoneel, het was een succes. De leerlingen van 
leerjaar 4 bogen zichzelf in groepjes over een escaperoom spel met soms best lastige 
vragen. Uiteindelijk hebben ze het allemaal uitgespeeld want de beloning was aantrekkelijk. 
Meneer Holwerda trakteerde alle leerlingen op een patatje met een snack naar keuze. 

Na de eerste activiteit afgerond te hebben was het tijd voor de tweede ronde. Leerjaar 2 
mocht zich uitleven in de sporthal en leerjaar 3 probeerde de escaperoom door te komen, 
zodat ze ook patat konden eten. De andere twee groepen mochten lasergamen, waarbij klas 
1 misschien wel het fanatiekste was van allemaal. 

Daarna was het alweer tijd om naar huis te gaan al waren er nog een paar leerlingen uit klas 
3 die toch nog even de sporthal bezochten voor een rondje over de stormbaan! Kortom, een 
geslaagde ochtend! 

 

 
CVO 125 jaar  
Donderdag 14 september was een hele gezellige 
middag/avond. Het begon als een soort schoolreis toen we 
met collega’s de bus instapten.  
Op naar de Oude Maas om daar nog wat collega’s op te 
pikken en daarna door naar Ahoy.  
De middag begon met een dansoptreden van leerlingen. En 
deze leerlingen konden zeker wel dansen. Daarna volgden 
lezingen van Louise Elffers en Claire Boonstra, ook werden 
we getrakteerd op een inspirerend stukje ‘spoken word’ Peter 
’t Jong. 
Nadat iedereen iets had gegeten volgde er een heuse 
dansavond. Fantastisch om te zien dat er heel wat collega’s 
een goed gevoel voor ritme hebben.  
Op naar de volgende 125 jaar dan maar! 
 
 



 

Penta studiemiddag  
Dinsdag 26 september hebben met het gehele Penta personeel een inspirerende 
studiemiddag gehad in Spijkenisse. We hebben twee inspirerende lezingen gevolgd van 
Steven Pont en Bert Wienen. Twee sprekers die ons meenamen in hoe zij kijken naar 
gedragsproblemen bij pubers en waar deze nou eigenlijk vandaan komen.  
Een mooi initiatief vanuit Penta om al het personeel te betrekken bij onderwerpen waar we 
met z’n allen mee te maken hebben in en rond de school. 

 
 
 
Week tegen het pesten 
Aan het begin van het schooljaar hebben alle mentoren met hun klas eigen klassenregels 
opgesteld. Deze zijn geënt op de negen regels uit het ‘Veilig op school’-contract dat 
onderdeel is van ons anti-pestprotocol. Pesten kunnen we helaas niet volledig tegengaan, 
wel willen we veel aandacht besteden aan de invloed van het pesten op slachtoffers, de rol 
van omstanders/meelopers en de rol van de pester. Daarom gaan alle klassen met dit 
onderwerp aan de slag.  

Klas 1 heeft een geheime missie opgelost. Door 
samen te werken en na te denken over het 
onderwerp konden ze letters verzamelen en met 
de klas de code kraken. Klas 2 ging afgelopen 
maandag naar het Brestheater om naar de 

voorstelling ‘Je bent niet goed’ te kijken. De 
voorstelling speelt zich af op de middelbare 
school. Een meisje uit de brugklas, genaamd 
Felicia, wordt erg gepest. Na de voorstelling 
waren er twee workshops: dans/drama en 
creatief schrijven, waarmee de leerlingen aan de 
slag gingen. Klas 3 heeft deze week Happy 
stones gemaakt. Na een introductieles waarin het 
thema ‘er zijn voor een ander’ centraal stond, 
maakten de leerlingen deze stenen. Sommige 
klassen gaan er volgende week mee verder.  

 
 
 
 
 
 
 
 



 

Gezondheidsmonitor 2023 
Hoe gaat het met de gezondheid, het welzijn en de leefstijl van jongeren? Zijn ze gelukkig? 

Hebben ze stress? Drinken ze weleens alcohol en doen ze aan sport? En is dit veranderd in 

de tijd? Deze onderwerpen komen aan bod in een vragenlijst aan leerlingen van onze 

school. De GGD Rotterdam-Rijnmond heeft alle scholen in onze regio gevraagd om mee te 

doen. 

Waarom dit onderzoek? 

Het doel van dit onderzoek is om inzicht te krijgen in de gezondheidssituatie van jongeren. 

Alle GGD’en in Nederland voeren de Gezondheidsmonitor Jeugd 2023 op dezelfde manier 

en in dezelfde periode uit. Het onderzoek wordt elke vier jaar uitgevoerd. Op deze manier 

kunnen de GGD’en kijken naar ontwikkelingen in de tijd. 

Deelname aan het onderzoek 

Zowel ouders/verzorgers als leerlingen uit klas 2 en 4 worden vooraf geïnformeerd over het 

onderzoek. Deelname is vrijwillig en de antwoorden worden strikt vertrouwelijk behandeld en 

verwerkt. 

Meer informatie? 

Meer informatie over de Gezondheidsmonitors vindt u op www.monitorgezondheid.nl. Heeft 

u nog andere vragen over de Gezondheidsmonitor Jeugd 2023? Op 

www.gezondheidsmonitorjeugd-rotterdam.nl vindt u de antwoorden op veelgestelde vragen. 

Staat uw vraag er niet bij? Dan kunt u mailen naar info@gezondheidsmonitorjeugd-

rotterdam.nl. 

 

http://www.monitorgezondheid.nl/
http://www.gezondheidsmonitorjeugd-rotterdam.nl/
mailto:info@gezondheidsmonitorjeugd-rotterdam.nl
mailto:info@gezondheidsmonitorjeugd-rotterdam.nl

